
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    PÖYTÄKIRJA
Johtokunta                                          Kokous 3/2010
Läsnä olivat seuraavat johtokunnan jäsenet: Teemu Tenhunen(pj), Esa Rantakangas, 
Antti Berg, Anne Välipakka, Visa Vaara, Samuli Piirainen

17.3.2010 klo 18:00
Wilhelmiinan konditoria

 1.   Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:24. Sihteeriksi valittiin Esa
Rantakangas ja pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Visa Vaara.

 2.   Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

 3.   Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan ilman muutoksia.

 4.   Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkistettiin ja allekirjoitettiin.

 5.   Ilmoitusasiat
     5.1  Kevätkokous 24.3.2010

JYPS:in sääntömääräinen kevätkokous pidetään keskiviikkona 24.3.2010 alkaen 
klo 18 Sepänkeskuksen tilassa Elektroni (Kyllikinkatu 1, toinen kerros). 

     5.2  JYPS-lehti 1/2010
Lehti on valmistunut ja postitettiin talkoilla tämän viikon maanantaina.

     5.3  Pyöräilyaiheinen luentosarja
Ensimmäinen luento on ennen kevätkokousta klo 17-18. Likesiltä on tilattu 
luennoitsijaksi Juha Sorvisto. Luento maksaa 150€. Luentosarjaa on tarkoitus 
jatkaa kiireisimmän kesäsesongin jälkeen. Mikäli jollain on ideoita luentojen 
aiheiksi tai haluaa tuoda muidenkin tietoon erikoisosaamistaan, johtokuntaan 
voi ottaa yhteyttä. Suunnitteilla olevia luentoja ovat ainakin luento 
Mallorcasta pyöräilypaikkana sekä luento hyvistä pyöräteistä.

     5.4  Tapahtumateltta
Suunniteltiin erilaisia painatusvaihtoehtoja telttaan. Teemu oli laatinut 7 
erilaista vaihtoehtoa. Kattoa ja räystäsliepeitä ei voi järkevästi vaihtaa 
myöhemmin, mutta seinät ovat erillisiä ja ne voi uusia tarvittaessa. Parhaana 
pidettiin vaihtoehtoa numero 7, jossa pitkissä räystäsliepeissä lukee 
”Jyväskylän Pyöräilyseura” ja lyhyissä www.jyps.info, ja yhdellä seinällä on 
isokokoinen JYPSin logo, toisella seinällä Newlinen logo. Painatusjärjestys 
voi vielä muuttua, mikäli saadaan lisää sponsoreita. 

5.5 Varasto- ja kerhohuone-asia
Asia tulee jälleen kesän ja uuden teltan myötä ajankohtaiseksi. Etsintää on 
aktivoitu ja pyritään saamaan ainakin jokin edullinen autotalli vuokralle. 
Hyviä ehdotuksia kaivataan!

5.6 Vapaa-aikamessut 27.-28.3.2010
Jyväskylässä järjestetään vapaa-aikamessut reilun viikon päästä 
viikonloppuna. JYPS on messuilla yhdessä Newlinen ja Ride Cycle Storen 
kanssa. Messuilla esitellään pyöräilyä ja pyritään saamaan uusia jäseniä 
seuraan.   



5.7 Yliopiston pyöränhuoltotapahtuma 17.4.2010
Järjestetään lauantaina 17.4. klo 12-16, vaikka ajankohta on hiukan aikainen. 
Se on kuitenkin ainut sopiva vapaa lauantai, joka järjestelyporukan 
kalenterista löytyi, ja lauantaita pidettiin sinänsä parempana päivänä kuin 
arki-iltaa. Varapäiväksi sovittiin torstai 29.4. klo 16-20.

     5.8  Kisojen järjestämiskokous
Kilpailutoiminnassa järjestelytehtävissä oleville pidetään oma 
suunnittelukokous, joka on näillä näkymin 28.4.2010. 

     5.9  Keski-Laukaan yleiskaava
Laukaassa valmistellaan osayleiskaavaa mökin lähistön maa-alueista. On tullut 
kysely mökin ja sen ympäristön jatkokehittämiseen liittyvistä asioista. Teemu 
ja Anne vastaavat kyselyyn ja pitävät seuralaiset ajan tasalla tilanteesta.

     5.10 Metson työmatkaliikuntakilpailu
Metso on kysellyt sponsoroinnin vastikkeeksi työmatkaliikuntakilpailun 
järjestämistä henkilökunnalle. JYPSillä on olemassa vanhoja pohjia tällaisen 
kisan järjestämiseen. Tempaus on pyöräilyviikon aikoihin ja kestää 2 viikkoa.

5.11 Kauko Saarisen kunniajäsenyys
Esitys otetaan syyskokouksen listalle, koska se ei ehdi enää kevätkokouksen 
listalle sääntöjen aikarajoissa.

 6.  Talousasiat
     6.1  Taloudellinen tilanne

Taloudenhoitaja ei ollut paikalla, joten tiliotteita ei ollut käytössä, mutta 
tilin saldon pitäisi olla suurempi kuin viimeisen kokouksen jälkeen. 
Taloudellinen tilanne on hyvä.

     6.2  Tiedoksi laskut ja maksut
Esa Rantakangas Postimerkit jäsenlehteen 1/2010             156,00 €
Teemu Tenhunen Kokouskuluja, seuralehtien postituskuluja    30,23 €
Teemu Tenhunen Matkalasku, virkistysreittiselvitys          29,00 €
Teemu Tenhunen           Laatukäytäväselvitys Keltinmäki, osa I     1350,00 €
Esa Rantakangas Laatukäytäväselvitys Keltinmäki, osa I      525,00 €

 7.   Laatukäytäväselvitysten palkkiot 2010
Teemu Tenhunen ja Esa Rantakangas jääväsivät itsensä, joten tätä kohtaa 
käsiteltäessä Antti Berg toimi puheenjohtajana ja Anne Välipakka sihteerinä. 
Päätettiin maksaa laatukäytäväselvityksistä 15€/tunti sekä suurimmat 
tulostus- ja matkakulut. Kaupunki maksaa JYPS:ille selvityksistä 25€/tunti.

 8.   Pyöräilyviikko 2010
     8.1  Viikon ohjelma

Viikon ohjelma alkaa olla kasassa. Esite valmistuu maaliskuun lopussa ja 
seuraava suunnittelukokous on 31.3.2010 klo 14:00 yhdyskuntatoimen tiloissa 
Rakentajantalossa.

     8.2  Budjetti
Teemu Tenhunen ja Esa Rantakangas jääväsivät itsensä, joten tätä kohtaa 
käsiteltäessä Antti Berg toimi puheenjohtajana ja Anne Välipakka sihteerinä. 
Budjetti noudattelee viimevuotista toteumaa. Budjetin varovaisen arvion 
mukaan tulot ovat 5450€ (2009: 5844€), menot 2849€ (2009: 2188€) ja tulos 
2610€ (2009: 3655€).  



Päätettiin maksaa työkorvauksia Pyöräilyviikon järjestämisestä eniten 
vastuussa oleville JYPSiläisille puolet tuloksesta eli esitetyn budjetin 
mukaan 1305 €. Korvausta maksetaan tehtyjen työtuntien mukaan. Mikäli tulos 
pienenee, korvaukset pienenevät tulosta vastaavassa suhteessa. Viikon 
järjestäminen on työtunneissa mittava projekti, joka työllistää eniten 
vastuussa olevia Teemu Tenhusta vähintään 150 tuntia ja Esa Rantakangasta yli 
50 tuntia.

 9.   Retki Belgiaan, Hollantiin, Saksaan ja Tanskaan noin 16.-27.6. ja
      osallistuminen VeloCity-konferenssiin

Teemu Tenhunen ja Esa Rantakangas jääväsivät itsensä, joten tätä kohtaa 
käsiteltäessä Antti Berg toimi puheenjohtajana ja Anne Välipakka sihteerinä. 
Seura tukee pyöräretkeä/opintomatkaa siten, että puheenjohtajalle ja 
sihteerille JYPS korvaa matkakulut ja muille seuran jäsenille korvataan pyörän 
kuljetuskulut lentokoneessa. Matkaan käytetään pyöräilynedistämistoiminnalla 
(kaupungin tunnustuspalkinto kestävän liikenteen edistämisestä ja 
laatukäytäväselvitykset) saatuja tuloja. Tarkoituksena on, että JYPS pystyy 
entistä paremmin toimimaan pyöräilynedistämisprojekteissa, erityisesti 
laatukäytäväselvitysten laadinnassa, ja entistä suuremmalla porukalla. Matkaan 
voidaan käyttää yhteensä enintään 1200€. Matka tulee olemaan hyvin pitkälle 
opintomatka pyöräily-ystävällisistä kaupungeista. Teemu Tenhunen selvittää, 
voisiko kaupunki kustantaa osallistumista hintavaan VeloCity-konferenssiin 
(osallistuminen 250€/päivä/hlö).

10. MTB Enduro- ja Marathon-kilpailujoukkueiden tukeminen
Päätettiin tukea joukkueita siten, että seura antaa ajopaidat joukkueiden 
toimintaan omantunnon mukaan sitoutuville ja vähintään puolet kauden kisoista 
ajaville (Enduro: vähintään 2 kisaa, Marathon: vähintään 4 kisaa). Budjetti 
on korkeintaan 700€. Marathon-puolelle kaivataan vielä vastuuhenkilöä.

11. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulleita asioita.

12. Seuraava kokous 
Torstaina 6.5.2010 klo 18:00 Wilhelmiinan konditoriassa

13. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20:05

Teemu Tenhunen Esa Rantakangas 
Puheenjohtaja Sihteeri 

Antti Berg Anne Välipakka
Puheenjohtaja (kohdat 7, 8.2 ja 9) Sihteeri (kohdat 7, 8.2 ja 9)

Visa Vaara
Pöytäkirjantarkastaja


